
	

Referat	fra	LKO-bestyrelsesmøde	17.	november	2022	kl.	19:00	–	21:00	i	Den	gule	Stald	

Til	stede	var:	Elsebet,	Helle,	Bo,	Flemming,	Anne8e	og	Thomas	(referent)	

1. Dagsorden	og	opfølgning	på	referat	fra	LKO-	møde	20-10-22	

2. Økonomi	v/Elsebeth	
	 Der	er	12.343	kr	i	kassen.	Der	brugt	ca.	2.100	kr.	5l	strandprojektet	(oplyst			
	 e=erfølgende).	Der	var	enighed	om	at	det	ville	være	hensigtsmæssigt	at		 	
	 Elsebet	medbringer	kontoudtog	5l	møderne.	

3. Kommunens	strategiplan	for	havnene.	Høringssvar	v/Thomas	
	 Thomas	fremlagde	forslag	5l	høringssvar,	som	blev	godkendt	med	enkelte			
	 ændringer.	Thomas	sender	den	afsted.	

4. LKO-svar	på	Oernelse	af	Plskud	Pl	forsamlingshuse	(omprioteringskatalog)?	
	 Elsebet	viste	ar5kel	i	Sjællandske	5.	november,	hvoraf	det	fremgår	at	5lskud	5l		
	 Den	Gule	Stald	også	borLalder.	Thomas	har	for	ca.	14	dage	siden	talt	med	Ole		
	 Hampenberg,	Kultur	og	Fri5d,	hvor	han	5lkendegav	at	kommunen	ville	søge		
	 lejekontrakten	forlænget	-	og	ikke	nævnte	at	5lskudet	ville	borLalde.	Thomas		
	 kontakter	snarest	Ole	H.	for	nærmere	aRlaring.	

5. Opfølgning:	Strandlaug	som	en	gruppe	under	havbadeklubben	(forslag	Pl	
kommissorium	og	projektansøgning).	Anne8e	og	Bo	

	 Havbadeforeningen	har	accepteret	at	stranden	vedligeholdes	af	en	gruppe		
	 under	foreningen.	Havbaderne	udarbejder	selv	kommisorium	e=erfølgende.		
	 LKO	søger		snarest	på	vegne	af	arbejdsgruppen	midler	5l	redskaber.	Flemming		
	 og	Bo	laver	ansøgning	færdig.	
	 Det	forventes	at	Havbadeforeningen	overtager	badebroen	og	laver	særskilt		
	 a=ale	om	det	med	kommunen.	

6. Borgermøde	28/11	–	Anne8e	og	Helle.	Der	er	lavet	program	for	aXenen	og	fire	
oplægsholdere	har	givet	Plsagn	om	deltagelse.	Annonce	i	aviser?	

	 Der	er	sendt	invita5on	ud	på	maillisten,	på	Facebook	og	på	Kultunaut.	Vi		 	
	 annoncerer	ikke	i	avisen.	Thomas	sørger	for	at	det	kommer	på	kommunens	blå		
	 side	i	ugeavisen.	
	 Thomas	laver	A3	print	af	cykelkortet	5l	at	lægge	på	bordene	og	bes5ller	A5		
	 s5ckers	5l	gruppearbejdet.	Elsebet	sørger	for	drikkevarer.	Vi	mødes	1	5me	før		
	 mødet.	

7. Netværksmøde	for	lokalfora.	Tirsdag	den	22.	november	2022	kl.	19.00.	OBS.	
Deadline	for	Plmelding	20/11.		



	 Flemming	og	Bo	deltager	

8. Nyt	fra	det	poliPske	(info	fra	hver	af	os,	der	følger	et	stående	udvalg).	
	 Intet,	som	umiddelbart	kræver	handling	fra	LKO.	

9. Er	der	projekter,	vi	skal	søge	midler	Pl	fra	puljen	Pl	frivillighed	og	nærdemokraP	v/
Helle	

	 Ja,	se	punkt	5	

10.Orientering	om	aktuelle	LKO-projekter	og	igangværende	akPviteter	
a. Bosætningsambassadører		
b. CykelsPer	

	 	 Flemming	fortalte	at	Vejdirektoratets	projektering		af	strækningen		
	 	 Kalvehave-Langebæk	er	et	par	måneder	forsinket	og	at	gruppen		
	 	 satser	på	en	præsenta5on	af	projektet	i	Kalvehave	Kirke	i	jan/febr.	

c. Ferieboliger	i	familiecentre	

11.Korte	orienteringspunkter	
a. Møde	om	bosætning	i	VK	24/10	v/Torben	og	Anne8e	

	 	 AnneZe	referede	fra	mødet		
b. Opfølgning	på	henvendelser	Pl	foreninger	og	interesseorganisaPoner	v/

Helle	
c. Henvendelse	fra	MY-data	(om	datasikkerhed)	

12.	Næste	møde		
	 15.	december	kl.	19	i	Den	Gule	Stald	

13.	Eventuelt


